
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 25. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 
15.4. 2021 

 

 

Přítomni: Vojtěch Rosina, Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Jiří Hrouda, 

František Kraml, Anton Murárik, Josef Ředina (30 min zpoždění – dopravní zácpa) 

 

Omluveni: J. Ředina - 30 min zpoždění 

 

Přítomní občané: R. Rosina 

                                                                       

Přítomno: 8 členů (z celkového počtu 8 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Seznámení s rozpočtovým opatřením 3 /2021 

5. Projednání žádosti o podporu Linky bezpečí 

6. Diskuse 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem.  

 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu Schaffarzovou. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad. 

 

ad 4/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 3 / 2021: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtového opatření 3 /2021. 

 

ad 5/  

Projednání žádosti o podporu Linky bezpečí 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s finančním příspěvkem pro Linku bezpečí ve výši 2000,- Kč. 



 

Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 112/2021 bylo schváleno. 

 

 

ad 6/  

Diskuze: 

 

• Starosta seznámil ZO s výhradami některých občanů k obsahu facebookové stránky „Přátelé 

Škvořetic“. 

ZO: Tato facebooková stránka není oficiální stránkou obce Škvořetice a ZO nemůže cenzurovat 

jednotlivé příspěvky na soukromé facebookové stránce. 

 

• Starosta oznámil ZO, že v obecní hospodě praskla voda v prostorách WC.  

ZO souhlasí s co nejjednodušší opravou (na WC nové plastové trubky vně zdi). 

 

• Vítání občánků – kdy? Květen nebo červen, na balkoně KD nebo venku? Záleží, jaká budou 

proticovidová opatření. 

 

• Starosta seznámil ZO se skutečností, že pokud budeme chtít v budoucnu uskutečnit revitalizaci návsi, 

bude třeba případné úpravy zahrnout do připravovaného nového Územního plánu obce. 

 

• Stará vodárna u školy ztratila s realizací obecního vodovodu svůj smysl a nyní je nefunkční. ZO 

souhlasí s jejím zbouráním spolu s „mlíčnicí“. 

 

• Starosta vyzval všechny přítomné, aby pomohli se shromažďováním materiálů (fotografií) pro budoucí 

kalendář SOB 2022. 

 

 

 

 

                                            

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


